
Zápisnica

z verejného rokovania Obecného zastupiteľstva v Podbieli 
zo dňa 28.decembra 2012

Prítomní:
Poslanci:

Hl. kontrolór obce: 
Ďalší prítomní:

zástupca starostu obce - Slavomír Korčuška
Bc. Pavol Kudzbel, Pavol Loffaj, Dušan Dvorský, Ľubomír Franko, Rudolf 
Veselý, Ing. Iveta Kanderková, 
p.Viera Bebejová 
podľa prezenčnej listiny

K bodu číslo 1: Otvorenie
Zástupca starosta obce Slavomír Korčuška privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva a 
prítomných občanov. Skonštatoval, že sú prítomní 7 poslanci a obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné. Začalo sa rokovanie obecného zastupiteľstva.

K bodu číslo 2: Schválenie programu rokovania
Zástupca starostu obce oboznámil prítomných s predloženým programom a opýtal sa na doplňujúce 
návrhy. Nikto z poslancov nemal žiadne pripomienky.
Hlasovaním „za“ navrhnutý program boli všetci 7 prítomní poslanci. Obecné zastupiteľstvo sa 
riadilo týmto programom. Začalo sa prerokovávanie jednotlivých bodov programu.

K bodu číslo 3: Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľ a zápisnice
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Bc.Pavol Kudzbel a Pavol Loffaj. Hlasovaním „za“ Bc.Pavla 
Kudzbela boli 6 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. Hlasovaním „za“ Pavla Loffaja boli 6 poslanci, 1 
sa zdržal hlasovania.
Za overovateľov zápisnice zástupca starostu určil Ľubomíra Franka a Rudolfa Veselého, za 
zapisovateľku Alenu Mišunovú.

K bodu číslo 4: Úprava rozpočtu obce Podbiel na rok 2012
Zástupca starostu obce vyzval účtovníčku obecného úradu pani Júliu Dvorskú, aby informovala 
prítomných o návrhu zmien v rozpočte na rok 2012. Poslanci dostali návrh úpravy rozpočtu týždeň 
pred rokovaním obecného zastupiteľstva na preštudovanie. Pani Dvorská podrobne po jednotlivých 
položkách vysvetľovala navrhované úpravy.
V tomto bode sa poslanci priebežne informovali na niektoré položky, ku niektorým mali 
pripomienky. Na všetky odpovedala pani Dvorská. Osobitne mal pripomienku poslanec Bc.Pavol 
Kuzdbel, keď žiadal osobitne hlasovať o podprograme 6.2 položka 04.5.1 717 002 Rekonštrukcia 
cesty za kostolom, teda o tom, kto je  za úpravu tejto položky o sumu 298,- € a kto je  proti tejto 
úprave.
Preto dal zástupca starostu Slavomír Korčuška hlasovať o úprave tejto položky, a to jej navýšením 
o 298,- €. Hlasovaním „za“ navýšenie položky bolo 5 poslancov. Proti boli poslanci: Bc.Pavol 
Kuzdbel a Ing.Iveta Kanderková. Úprava tejto položky bola schválená.
Poslanec Ľubomír Franko žiadal navýšiť v podprograme 9.3 položku 08.2.0.9 637 002 Kultúrne 
a športové podujatia z pôvodne navrhnutej čiastky 2.420,- € na čiastku 3.066,- € ( t.j. o sumu 646,- 
€, ktorá bol použitá na financovanie akcie Deň starých Slovanov).
Zástupca starostu Slavomír Korčuška dal hlasovať o navýšení tejto položky o 646,- €. Hlasovaním 
„za“ boli 7 poslanci. Úprava tejto položky bola schválená.



Ďalej boli navrhnuté tieto zmeny oproti návrhu úpravy rozpočtu na rok 2012:
V bežných príjmoch položky

- položka 212003 Z prenajatých budov, priestorov, objektov z 3.079,- € upraviť na 3.229,- €
- položka 221 Administratívne poplatky upraviť z 1.771,-€ na 1.822,-€
- položka 223 Poplatky a platby z nepriemyselného a náhodného predaja služieb upraviť 

z 11.161,-€ na 11.414,-€
- položka 242 Úroky z vkladov upraviť z 68,- € na 86,- €

V bežných výdavkov tieto položky
program 2.3 Médiá - 08.3.0 637 004 upraviť z 300,- € na 274,- € 
program 7.1 ZŠ - 1.2.1 635 006 uparviť z 3.050,- € na 1.276,- €
program 12.1 Príspevok pri narodení dieťaťa - 10.4.0.5 642 014 upraviť z 1.870,- € na 
2.040,- €
program 12.2 Životné jubileá starších občanov - 10.2.0.2 633 006 upraviť z 45,- € na 52,- € 
program 12.2 Životné jubileá starších občanov - 10.2.2 642 014 upraviť z 2.437,- € na 
2.496,- €

Kapitálové výdavky takto:
- program 8.1 infraštruktúra športu - 06.2.0 717 001 upraviť z 4.135,- € na 3.965,- €

Celkové bežné príjmy sa v konečnom dôsledku upravili na sumu 442.347,- €.
Kapitálové príjmy a príjmové finančné operácie zostali podľa návrhu rozpočtu bez úpravy. 
Rozpočtové príjmy spolu: po úprave 453.837,- €.

Bežné výdavky sa upravili na sumu 387.697,- €.
Kapitálové výdavky sa upravili na sumu 17 597,- €
Výdavkové finančné operácie sa neupravovali.
Rozpočtované výdavky spolu : po úprave 421.974,- €

Hlasovaním „za“ celý blok úprav tak, ako boli upravené v návrhu rozpočtu a dnešnom rokovaní 
boli všetci 7 prítomní poslanci.
Tvorí prílohu zápisnice.

K bodu číslo 5 : Interpelácie poslancov a občanov
V diskusii hlavná kontrolórka obce informovala o výsledku kontrolnej previerky dvoch faktúr na 
dovoz antuky pre športové ihrisko za halou. Uviedla, že prekontrolovala prvú faktúru od firmy 
FENTRANS František Fenik z Klina zo dňa 24.05.2012 na dovoz materiálu za 1,10 €/km bez 
DPH. K faktúre je  priložený záznam o prevádzke vozidla a prieskum trhu zo dňa 18.05.2012. Po 
prerátaní ceny za km + DPH skonštovala, že je  faktúra v poriadku. Druhá fakrúra od firmy Milan 
Dilong -  MD z Trstenej . Fakturovaná bola preprava antuky z Brezničky do Podbiela vozidlom TS- 
147AX/TS-343YC. Po kontrole zistila, že pri faktúre zo dňa 14.8.2012 je  riadne priložená 
objednávka od Obecného úradu v Podbieli pod č.502/2012 a cena dopravného je  1,50 €/km bez 
DPH. K faktúre je  priložený záznam o prevádzke vozidla. Po prepočítaní zistila, že faktúra je  v 
poriadku. Poslanci sa spýtali, prečo je  dovoz na druhej faktúre drahší, odpovedala, že cena za km je 
o 0,40 € viac. Faktúra je  po finančnej stánke v poriadku.
Prítomní veliteľ hasičov v Podbieli p.Jozef Mrazovský v rámci interpelácií uviedol, aby sa vrátilo 
predošlému majiteľovi požiarne cisternové vozidlo S 706, pretože sa nedajú vybaviť potrebné 
doklady. Vozidlo je  vyradené z prevádzky, nanovo sa dá otypovať len v Prahe alebo v Budapešti.
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Nemôžu ísť na cesty bez značiek. Chcel, aby hasičký zbor mal svoju osobitnú položku na čerpanie 
prostriedkov. Na to reagovala účtovníčka pani Dvorská, ktorá uviedla, že je  vyčlenená položka 
v rozpočte pod názvom bezpečnosť. Poslankyňa Ing.Iveta Kanderková reagovala na kúpu vozidla 
tvrdením, že to bola dezinformácia ohľadne kúpy cisterny, kúpené auto za tisíce eur je  vlastne šrot. 
Teraz vychádzajú na povrch takéto veci. Mrazovský sa spýtal, či sa ešte dá do roka vrátiť požiarne 
auto. Poslanec Bc.Pavol Kudzbel ako predseda návrhovej komisie navhol do uznesenia ako 
„Ukladá“ Obecnému úradu v Podbieli zabezpečiť urýchlené prehodnotenie plnenia kúpno-predajnej 
zmluvy uzavertej s ORAVA -  Poľnohospodárske podielnícke družstvo Nižná zo dňa 02.08.2011 
vo veci kúpy požiarneho cisternového vozidla S 706. Zástupca starostu dal hlasovať. „Za“ takéto 
znenie hlasovalo 7 prítomých poslncov.
Jozef Mrazovský ďalej žiadal od poslancov súhlas na prenájom garáže, ktorú má obec pre potreby 
cisterny prenajatú od Lesov SR, a to pre pána Miloša Bielopotockého, ktorý v nej bude opravovať 
spolu s hasičmi hasičkú techniku a zároveň ju  pouižije na opravu svojich nákladných áut. Potrebujú 
na opravu teraz cez zimné obdobie aspoň tri mesiace. Poslanci upozornili na to, aby sa niečo 
neznehodnotilo, prípadne nerozkradlo. Hlavná kontrolórka nemala námietky.
Do diskusie sa nikto viac neprihlásil. Zástupca starostu ukončil diskusiu a navrhol bod vziať na 
vedomie.

K bodu číslo 6: Záver
Zástupca starostu obce poďakoval prítomným poslancom a občanom za účasť a ukončil rokovanie 
obecného zastupiteľstva.

x
Overovatelia zápisnice. Ľubomír Franko 

Rudolf Veselý

Prílohy: - uznesenie číslo 10/201
- pozvánka 1 ks
- prezenčné listiny 2 ks
- návrh na úpravu rozpočtu
- upravený rozpočet

starosta obce 
v zastúpení Slavomír Korčuška
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